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Protokół Nr XII/2025 

z XII sesji dziewiątej kadencji Rady Gminy Karczmiska, 

która odbyła się 27 marca 2025 roku 

Obrady XII sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji rozpoczęto w dniu 27 

marca 2025 roku w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Karczmiska, ul. Centralna 17, 24-310 

Karczmiska o godz. 13:30, a zakończono o godz. 17:08 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Bartoś 

2. Jarosław Dobrzyński 

3. Marcin Jarosz 

4. Artur Karaś 

5. Krzysztof Karaś 

6. Renata Kłak 

7. Edyta Kubiś 

8. Katarzyna Lewandowska 

9. Joanna Nowak 

10. Elżbieta Popiołek 

11. Monika Rymarczyk 

12. Michał Walencik 

13. Agnieszka Wałachowska 

14. Justyna Wciseł 

15. Stanisław Włodek 

1. Otwarcie sesji. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Michał Walencik słowami: „Szanowni 

Państwo otwieram XII sesję Rady Gminy dziewiątej kadencji zwołaną na dzień 27 marca 2025 

r.”. Powitał radnych z terenu Gminy Karczmiska, Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik, Skarbnika 

Gminy Panią Katarzynę Sochę, Sekretarza Gminy Pana Waldemara Gogoła, obsługę prawną 

Pana Michała Banię, Prezesa Zarządu Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w 

Bełżycach Sp. z o.o. Pana Grzegorza Szaconia, Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z 

o.o. w Karczmiskach Pana Mariusza Bigosa jak również informatyka Pana Marcina Łukasika i 

pracownika ds. obsługi Rady Gminy Panią Elżbietę Żółkiewską oraz Sołtysów. 

Michał Walencik powiedział, że w związku z tym, że są chwilowe problemy z tabletami to 

poprosi o wystąpienie Prezesa Zarządu Zakładu Zagospodarowania Odpadów Komunalnych w 

Bełżycach Sp. z o.o. Pana Grzegorza Szaconia. 
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Grzegorz Szacoń powiedział, że chciałby zaprosić wszystkich mieszkańców Gminy Karczmiska 

do takiej akcji międzypokoleniowego pokazania, że to środowisko jest dla nas ważne. My go nie 

ubogacimy przez jeden dzień, ale pokażemy, że jesteśmy na to wrażliwi, pokażemy to naszym 

dzieciom, pokażemy to naszym sąsiadom, pokażemy, że wcale tak nie jest i ujawnimy pewną 

prawidłowość, której zrozumieć się u nas nie da, ponieważ wszyscy wiemy, że jeżeli wystawimy 

coś przed nasz dom to zostanie to zabrane, a mimo wszystko coś jeszcze gdzieś tam leży. 

Przekonają się Państwo jeśli wezmą w tej akcji udział, że tego wcale nie jest tak mało, że musimy 

się naprawdę nachodzić, nazbierać i pokazać to trzeba innym i próbować mówić, że zależy nam 

na tym i jeżeli my damy przykład, to te młodsze pokolenia, też z jakimś większym sercem do 

tego środowiska będą chcieli podchodzić. W ubiegłym roku były trzy działania związane z 

edukacja ekologiczną: warsztaty dla nauczycieli, warsztaty z dziećmi a także konkursy, które 

zakończą się nagrodami. Najważniejsza akcja, to posprzątać świat z ZOKiem. Po naszej stronie 

proponuje tą akcję, oczywiście nie narzucając żadnego terminu, ale zwykle jest to skupione koło 

22 kwietnia, który jest Międzynarodowym Dniem Ziemi. Akcja ta będzie odbywać się już 

czwarty rok i w zeszłym roku wzięło w niej udział 12 000 osób i ma to już swój wymiar. jeszcze 

raz bardzo zapraszam Państwa, żeby wyjść w ten jeden dzień i pokazać, że jeszcze mamy coś do 

zrobienia. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i powiedział, że jak najbardziej akcja ma dobry 

charakter i na pewno dobrze będzie jeśli pokażemy młodemu pokoleniu, że można zająć się tym 

naszym środowiskiem i dzięki tej akcji na pewno śmieci w przydrożnych rowach i ścieżkach 

znikną, po czym zamknął ten punkt obrad. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było zapoznanie z porządkiem obrad, 

poprosił o potwierdzenie quorum. Stwierdził, że na sali obrad obecnych było 12 radnych, więc 

obrady będą prawomocne i można podejmować uchwały. Powiedział, że porządek obrad został 

wysłany wraz z zaproszeniami pocztą jak również na urządzenia mobilne i radni mieli możliwość 

zapoznać się z nim, wiec teraz nie będzie go odczytywał. Zapytał, czy ma ktoś jakieś wnioski, 

bądź uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

Katarzyna Lewandowska powiedziała, że w związku z tym, że skarżący wycofali skargę na 

działalność Zespołu Szkół w Karczmiskach, wnosi o zdjęcie 13 punktu w brzmieniu: podjęcie 

uchwały w sprawie skargi na działalność Zespołu Szkół w Karczmiskach z porządku obrad XII 

sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś inne wnioski? Takich nie było, w związku z tym 

poprosił radnych o przegłosowanie proponowanej przez radną Panią Katarzynę Lewandowską 

zmianę porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: zdjęcia 13 punktu obrad w brzmieniu: podjęcie uchwały w 

sprawie skargi na działalność Zespołu Szkół w Karczmiskach, w związku z tym, że skarżący 

wycofali skargę z porządku obrad XII sesji Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji, 
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zgłoszony przez Zastępcę Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radna Panią 

Katarzynę Lewandowską. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że wniosek w sprawie zdjęcia 13 punktu obrad w brzmieniu: 

podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Zespołu Szkół w Karczmiskach z porządku 

obrad XII sesji Rady Gminy Karczmiska IX kadencji został przyjęty, po czym odczytał porządek 

obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Karczmiska. 

4. Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karczmiska 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Karczmiska z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Karczmiska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2024. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

o nazwie Żłobek w Karczmiskach. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karczmiska w roku 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 

3 lat ( działka nr 1661 o powierzchni 3,4800 ha, Karczmiska Pierwsze). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 

3 lat (działka nr 2135/1 o powierzchni 0,0600 ha, Karczmiska Pierwsze). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

13. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
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15. Wolne wnioski i komunikaty. 

16. Zamknięcie obrad. 

Michał Walencik jeszcze raz zapytał, czy ma ktoś jeszcze jakieś wnioski, bądź uwagi do 

zaproponowanego porządku obrad. Żadnych wniosków, ani uwag nie było, w związku z tym 

zamknął ten punkt obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z X sesji Rady 

Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na urządzeniach mobilnych i każdy 

radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku 

ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z 

radnych ma uwagi do protokołu z X sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z powyższym 

zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z X sesji Rady Gminy Karczmiska. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z X sesji Rady Gminy IX kadencji został przyjęty i 

zamknął ten punkt obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karczmiska 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było przyjęcie protokołu z XI 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy. Powiedział, że projekt protokołu jest zamieszczany na 

urządzeniach mobilnych i każdy radny ma obowiązek zapoznania się z nim za pomocą 

urządzenia mobilnego, bądź na stanowisku ds. obsługi Rady Gminy u Pani Eli, bo jest on tam 

dostępny do wglądu. Zapytał, czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu z XI nadzwyczajnej 

sesji Rady Gminy. Uwag nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Karczmiska 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że protokół z XI nadzwyczajnej sesji Rady Gminy IX kadencji 

został przyjęty i zamknął ten punkt obrad. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były interpelacje i zapytania radnych. 

Zapytał, czy ktoś z radnych ma jakieś interpelacje bądź zapytania oraz przypomniał, że należy je 

składać na piśmie do Przewodniczącego Rady Gminy za pośrednictwem biura rady. 

Krzysztof Karaś powiedział, ze w związku z licznymi zapytaniami i monitami ze strony 

mieszkańców Karczmisk jako radny Gminy Karczmiska składa interpelację dotycząca 

wyjaśnienia jakie kroki zostały poczynione, bądź jakie zostały zaplanowane w celu odbudowy i 

zabezpieczenia przed dalszą degradacją muru okalającego park w Karczmiskach? 

Michał Walencik powiedział, że doczytał się na stronie internetowej, że w najbliższym czasie 

będzie zbierany od mieszkańców popiół i w związku z tym ma pytanie, kto zapłaci za tą zbiórkę? 

Oprócz tego nasuwa się pytanie, co z gabarytami? Czy jest szansa, żeby powrócić do zasady 

odbioru z posesji gabarytów raz w roku? Zapytał też, co z przetargiem dotyczącym zbycia 

budynku po byłej szkole podstawowej w Uściążu? 

Artur Karaś zapytał, co z tekstyliami? Bo ostatnio była nie ciekawa sytuacja, gdzie tekstylia 

jakimś dziwnym trafem znalazły się pod kontenerem koło cmentarza? 

Michał Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś interpelacje bądź zapytania? Takich nie było, w 

związku z tym zamknął ten punkt obrad. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy Karczmiska z realizacji Programu Współpracy Gminy 

Karczmiska z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 2024. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy 

Karczmiska z realizacji Programu Współpracy Gminy Karczmiska z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego za rok 

2024. Poprosił Inspektora ds. Oświaty Pana Sławomira Goliszka, o krótkie przedstawienie 

sprawozdania. 
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Sławomir Goliszek przedstawił sprawozdanie (treść sprawozdania stanowi załącznik nr 1 do 

niniejszego Protokołu). 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania do 

sprawozdania. Takich nie było, w związku z powyższym zamknął ten punkt obrad. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej 

o nazwie Żłobek w Karczmiskach. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek w Karczmiskach. 

Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji 

Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. 

Poprosił Inspektora ds. Oświaty Pana Sławomira Goliszka, o krótkie przedstawienie projektu tej 

uchwały i uzasadnienia. 

Sławomir Goliszek powiedział, że zgodnie z obowiązującą ustawą o opiece nad dziećmi w wieku do 

lat 3 – Gminy mogą tworzyć żłobki w formie samorządowych jednostek budżetowych. Utworzenie żłobka 

następuje na podstawie Uchwały Rady Gminy, która nadaje statut jednostce. Żłobek w Karczmiskach 

rozpoczął funkcjonowanie od grudnia 2015 r. Ustawą z dnia 15 maja 2024 r. o wspieraniu rodziców w 

aktywności zawodowej oraz w wychowaniu dziecka – „Aktywny rodzic” dokonano zmiany w ustawie o 

opiece nad dziećmi w wieku do lat 3 i zobowiązano Gminy do aktualizacji statutów żłobków, w których 

uwzględniono preferencje przyjmowania do żłobka o dzieci niepełnosprawne jaki dzieci z rodzin 

wielodzietnych. Rada Gminy Karczmiska w dniu 27 listopada 2024 r. Uchwałą Nr VII/39/2024 

zaktualizowała § 8 ust. 6 Statutu Żłobka w Karczmiskach i uwzględniła preferencje w przyjęciu do żłobka 

o dzieci niepełnosprawne i z rodzin wielodzietnych (dopisała do ustalonej kolejności dzieci 

niepełnosprawne i z rodzin wielodzietnych). Jednak intencją ustawodawcy było stosowanie preferencji dla 

dzieci niepełnosprawnych przed innymi kategoriami rekrutacji. Wójt Gminy rekomenduje przyjęcie 

nowego Projektu Uchwały, gdzie w brzmieniu § 8 uwzględniono m.in.  

 nowe uprawnienia Dyrektora Żłobka w ustalania harmonogramu oraz niezbędnych dokumentów 

w procesie rekrutacji do placówki, 

 pierwszeństwo dzieci niepełnosprawnych i z rodzin wielodzietnych w przyjęciu do żłobka, 

 zapisano warunki przyjmowania dzieci do żłobka spoza Gminy. 

Podjęcie uchwały jest celowe i zasadne oraz zgodne z obowiązującymi przepisami. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania. Pytań nie 

było, w związku z tym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia jednostki 

budżetowej o nazwie Żłobek w Karczmiskach. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 
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Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/63/2025 zmieniająca uchwałę w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek w Karczmiskach została podjęta i zamknął 

ten punkt obrad. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Karczmiska w roku 2025. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Karczmiska w roku 2025. Powiedział, że projekt tej uchwały był 

omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i 

radni pozytywnie zaopiniowali ten projekt uchwały. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie 

tej uchwały. Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Karczmiska w roku 

2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/64/2025 w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Karczmiska w roku 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 1661 o powierzchni 3,4800 ha, 

Karczmiska Pierwsze). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 1661 o powierzchni 3,4800 

ha, Karczmiska Pierwsze). Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie tej uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 1661 o powierzchni 3,4800 ha, Karczmiska 

Pierwsze). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/65/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 1661 o powierzchni 3,4800 ha, 

Karczmiska Pierwsze) została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 2135/1 o powierzchni 0,0600 ha, 

Karczmiska Pierwsze). 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której 



PROJEKT 

ORG.0002.3.2025 

9 
 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 2135/1 o powierzchni 

0,0600 ha, Karczmiska Pierwsze). Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Zapytał, czy ma ktoś jakieś pytania odnośnie tej uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 2135/1 o powierzchni 0,0600 ha, Karczmiska 

Pierwsze). 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/66/2025 w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem 

jest ta sama nieruchomość, na okres do 3 lat (działka nr 2135/1 o powierzchni 0,0600 ha, 

Karczmiska Pierwsze) została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

w budżecie gminy na rok 2025 Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę o krótkie 

przedstawienie uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha po krótce przedstawiła zmiany i uzasadnienie. Powiedziała, że w 

sporządzonym projekcie uchwały Rady Gminy Karczmiska w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2025 r. wprowadzone zostały następujące zmiany w zakresie dochodów, przychodów oraz 

wydatków budżetu.  

Dochody budżetu: 

Dział 750 Administracja publiczna 

dochody bieżące na zadania własne (zwiększenie o kwotę 8 696,00 zł): 
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 Wprowadza się środki w kwocie 8 696,00 zł z tytułu dofinansowania z Krajowego 

Funduszu Szkoleniowego z Powiatowego Urzędu Pracy na szkolenia pracowników 

Urzędu Gminy. 

Dział 758 Różne rozliczenia  

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 178 340,37 zł): 

 Wprowadza się środki w kwocie 7 829,22 zł z tytułu odsetek od środków zdeponowanych 

na lokatach terminowych. 

 Zwiększa się o 51 986,15 zł dochody z tytułu podatku Vat odzyskiwanego od inwestycji 

realizowanych przez Gminę. 

 Zwiększa się o 32 176,00 zł środki z Funduszu Pomocy na zadania oświatowe. 

 Wprowadza się środki w kwocie 86 349,00 zł otrzymane jako środki na uzupełnienie 

dochodów w związku z zaplanowanymi podwyżkami wynagrodzeń dla nauczycieli. 

Dział 852 Ośrodki Pomocy Społecznej 

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 2 000,00 zł), 

 Zwiększa się o 2 000,00 zł dochody z tytułu nienależnie pobranego świadczenia (zasiłku 

stałego).  

Dział 855 Rodzina  

dochody bieżące (zwiększenie o kwotę 24 534,00 zł): 

 Zwiększa się o 8 034,00 zł środki z Funduszu Pomocy na wypłatę świadczeń rodzinnych 

dla obywateli z Ukrainy. 

 Wprowadza się środki z Funduszu Pracy w kwocie 16 500,00 zł na realizacje w ramach 

Resortowego programu „Aktywne place zabaw” przebudowy i wyposażenia placu zabaw 

w Żłobku. (w ramach realizacji zadań bieżących). 

Dział 855 Rodzina  

dochody inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 184 000,00 zł): 

 Wprowadza się środki z Funduszu Pracy w kwocie 184 000,00 zł na realizacje w ramach 

Resortowego programu „Aktywne place zabaw” przebudowy i wyposażenia placu zabaw 

w Żłobku. (w ramach realizacji zadań inwestycyjnych). 

Dział 852 Pomoc społeczna  

dochody bieżące na zadania zlecone (zwiększenie o kwotę 1 124,23 zł): 

 Wprowadza się dotację w kwocie 1 124,23 zł przeznaczoną na sfinansowanie wypłat bonu 

energetycznego. 

Wydatki budżetu: 

Dział 600 Transport i łączność 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 15 938,66 zł, zwiększenie o kwotę 7 154,58 zł), 

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 5 160,00 zł): 

 Zmiany w wydatkach dotyczą zmian dokonanych w ramach zadań realizowanych z 

funduszy sołeckich przez sołectwa: 
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Sołectwo Jaworce-Mieczysławka, Sołectwo Słotwiny, Sołectwo Wymysłów oraz 

Sołectwo Noworąblów. Zmiany te są szczegółowo opisane w załączniku nr 6 do projektu 

uchwały. 

Dział 630 Turystyka 

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 1 230,00 zł), 

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 17 097,00 zł): 

 Zwiększa się wydatki w kwocie 18 327,00 zł. na realizację zadania 312 pn. „Powrót do 

korzeni-tajemnice Grodziska w Chodliku” realizowanego w ramach MOF Opole 

Lubelskie. 

Dział 750 Administracja publiczna 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 1 191,75 zł, zwiększenie o kwotę 19 107,55 zł), 

 Zwiększa się wydatki o 9 311,55 zł na odpis na ZFŚS dla pracowników Urzędu Gminy w 

związku ze zmianą kwoty bazowej. 

 Zwiększa się o 8 696,00 zł wydatki na szkolenia pracowników Urzędu Gminy. 

 Zmniejsza się o 91,75 zł wydatki na realizację projektu pn. „Cyberbezpieczny samorząd” 

 Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej o 1 100,00 zł wydatków przeznaczonych na 

promocję (+ 1 100,00  zł,  - 1 100,00 zł). 

Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 23 284,08 zł, zwiększenie o kwotę 13 284,08 zł), 

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 25 000,00 zł): 

 Wprowadza się wydatki inwestycyjne w kwocie 25 000,00 zł na dofinansowanie zakupu 

samochodu operacyjnego dla Komendy PSP w Opolu Lubelskim. 

 Zmniejsza się wydatki na zadania z zakresu ochrony przeciwpożarowej o kwotę 

13 284,08 zł. 

 Zmiany w wydatkach dotyczą także zmian dokonanych w ramach zadań realizowanych z 

funduszy sołeckich przez sołectwo Noworąblów. 

Dział 758 Różne rozliczenia 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 2 460,00 zł), 

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 34 194,00 zł): 

 Zmniejsza się rezerwę celową o 36 654,00 zł przeznaczając na zadania pn. „Powrót do 

korzeni-tajemnice Grodziska w Chodliku” oraz pn. „Unowocześnienie istniejącej bazy 

lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji w Zespole Szkół w Karczmiskach”, 

realizowanych w ramach MOF Opole Lubelskie. 

Dział 801 Oświata i wychowanie 

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 136 659,43 zł), 

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 17 097,00 zł): 

 Zwiększa się wydatki w kwocie 18 327,00 zł. na realizację zadania 314 pn. 

„Unowocześnienie istniejącej bazy lokalowej i dydaktycznej w zakresie edukacji w 

Zespole Szkół w Karczmiskach”, realizowanego w ramach MOF Opole Lubelskie. 



PROJEKT 

ORG.0002.3.2025 

12 
 

 Wprowadza się środki w kwocie 5 900,00 zł na wyjazd drużyny robotycznej Space 

Beavers na turniej do Poznania. 

 Zwiększa się o 32 176,00 zł wydatki realizowane z Funduszu Pomocy na zadania 

oświatowe. 

 Zwiększa się o 97 353,43 zł wydatki na zadania oświatowe, w tym m. in. na zwiększenie 

odpisu na ZFŚS pracowników Zespołu Szkół w Karczmiskach 

Dział 852 Ośrodki Pomocy Społecznej 

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 5 343,00 zł), 

 Zwiększa się wydatki o 3 343,00 na odpis na ZFŚS dla pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej w związku ze zmianą kwoty bazowej. 

 Zwiększa się o 2 000,00 zł wydatki na zwrot dochodów budżetu państwa z tytułu 

nienależnie pobranego świadczenia (zasiłku stałego). 

Dział 855 Rodzina  

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 4 225,36 zł, zwiększenie o kwotę 29 371,36 zł), 

wydatki inwestycyjne (zwiększenie o kwotę 184 000,00 zł): 

 Zwiększa się o 8 034,00 zł wydatki na wypłatę świadczeń rodzinnych dla obywateli z 

Ukrainy. 

 Zwiększa się o 612,00 zł wydatki na odpis na ZFŚS dla pracowników Ośrodka Pomocy 

Społecznej w związku ze zmianą kwoty bazowej. 

 Zwiększa się o 4 225,36 zł wydatki na odpis na ZFŚS dla pracowników Żłobka w 

związku ze zmianą kwoty bazowej. 

 Zmniejsza się wydatki na zadania w Żłobku o 4 225,36 zł. 

 Wprowadza się wydatki w kwocie 200 500,00 zł na realizację zadania „Aktywne place 

zabaw”, realizowanego w ramach programu resortowego. W ramach zadania zostanie 

przebudowany i doposażony plac zabaw przy Żłobku w Karczmiskach. 

Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

wydatki bieżące (zmniejszenie o kwotę 5 500,00 zł, zwiększenie o kwotę 5 922,64 zł), 

wydatki inwestycyjne (zmniejszenie o kwotę 22 000,00 zł, zwiększenie o kwotę 27 160,00 zł): 

 Dokonuje się przeniesienia pomiędzy zadaniami wydatków w kwocie 22 000,00 zł 

(+22 000,00 zł – 22 000,00 zł) na realizację zadania pn. „Wymiana opraw oświetlenia 

ulicznego” z zadania pn. „Rozświetlamy Polskę” na wymianę lamp na energooszczędne w 

związku z koniecznością wykonania robót dodatkowych. 

 Zwiększa się o 422,64 zł wydatki na odpis na ZFŚS dla pracowników Urzędu Gminy w 

związku ze zmianą kwoty bazowej. 

 Zmiany w wydatkach dotyczą także zmian dokonanych w ramach zadań realizowanych z 

funduszy sołeckich przez sołectwo Noworąblów oraz Sołectwo Wymysłów. 

 Zmniejsza się o 5 500,00 zł wydatki na konserwację oświetlenia ulicznego. 

Dział 921 Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 

wydatki bieżące (zwiększenie o kwotę 23 005,83 zł): 
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 zwiększa się o kwotę 23 005,83 zł wydatki na utrzymanie hali sportowej w 

Karczmiskach.  

Dział 750 Administracja publiczna 

wydatki na zadania zlecone (zmniejszenie o kwotę 1 060,38 zł, zwiększenie o kwotę 1 060,38 

zł), 

 Dokonuje się zmiany klasyfikacji budżetowej o 1 060,38 zł wydatków przeznaczonych na 

realizację zadań zleconych z zakresu administracji rządowej (+1 060,38 zł,  - 1 060,38 zł). 

Dział 852 Pomoc społeczna  

wydatki bieżące na zadania zlecone (zwiększenie o kwotę 1 124,23 zł): 

 Wprowadza się wydatki w kwocie 1 124,23 zł przeznaczone na sfinansowanie wypłat 

bonu energetycznego. 

Przychody budżetu: 

§ 905 – zmniejsza się przychody w kwocie  17,45 zł na realizację projektu „Cyberbezpieczny 

samorząd” – środki krajowe. 

§ 906 – zmniejsza się przychody w kwocie  74,30 zł na realizację projektu „Cyberbezpieczny 

samorząd” – środki unijne. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było, w związku z powyższym zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Katarzyna Lewandowska, Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka 

Wałachowska, Stanisław Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Grzegorz Bartoś, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/67/2025 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na rok 2025 została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było podjęcie uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej. Powiedział, że projekt tej uchwały był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Gminy Karczmiska przed sesją i radni pozytywnie 

zaopiniowali ten projekt uchwały. Poprosił Skarbnika Gminy Panią Katarzynę Sochę o krótkie 
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przedstawienie uchwały i uzasadnienia. 

Katarzyna Socha po krótce przedstawiła zmiany i uzasadnienie. 

Zgodnie ze zmianami w budżecie na dzień 27 marca 2025 r., dokonano następujących zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 

1. Dochody ogółem zwiększono o 398 694,60 zł, z czego dochody bieżące zwiększono o 214 694,60 
zł, a dochody majątkowe zwiększono o 184 000,00 zł. 

2. Wydatki ogółem zwiększono o 398 602,85 zł, z czego wydatki bieżące zwiększono o 189 602,85 
zł, a wydatki majątkowe zwiększono o 209 000,00 zł. 

3. Wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach wynosi -412 960,58 zł. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie dochodów, wydatków i wyniku budżetu w roku 
budżetowym przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w dochodach i wydatkach w 2025 roku 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Dochody ogółem 34 797 784,49 +398 694,60 35 196 479,09 

Dochody bieżące 33 303 817,49 +214 694,60 33 518 512,09 

Subwencja ogólna 11 053 855,59 +86 349,00 11 140 204,59 

Dotacje bieżące 4 581 643,09 +57 834,23 4 639 477,32 

Pozostałe 5 967 598,40 +70 511,37 6 038 109,77 

Dochody majątkowe 1 493 967,00 +184 000,00 1 677 967,00 

Wydatki ogółem 35 210 836,82 +398 602,85 35 609 439,67 

Wydatki bieżące 31 319 681,66 +189 602,85 31 509 284,51 

Wynagrodzenia i 
pochodne 

16 845 535,47 +84 587,76 16 930 123,23 

Pozostałe wydatki 
bieżące 

13 454 146,19 +105 015,09 13 559 161,28 

Wydatki majątkowe 3 891 155,16 +209 000,00 4 100 155,16 

Wynik budżetu -413 052,33 +91,75 -412 960,58 

Źródło: opracowanie własne. 

Od 2026 r. nie dokonywano zmian w zakresie planowanych dochodów i wydatków budżetowych. 

W Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska: 

1. Przychody ogółem w roku budżetowym zmniejszono o 91,75 zł i po zmianach wynoszą 
1 172 960,58 zł. 

2. Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 

Szczegółowe informacje na temat zmian w zakresie przychodów i rozchodów w roku budżetowym 
przedstawiono w tabeli poniżej. 

Zmiany w przychodach i rozchodach na 2025 rok. 

Wyszczególnienie Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

Przychody budżetu 1 173 052,33 -91,75 1 172 960,58 

Nadwyżka budżetowa z 
lat ubiegłych 

673 052,33 -91,75 672 960,58 

Źródło: opracowanie własne. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych przychodów. 

Od 2026 nie dokonywano zmian w zakresie planowanych rozchodów. 
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W zakresie zawartych umów, rozchody Gminy Karczmiska zaplanowano zgodnie z harmonogramami. W 
tabeli poniżej spłatę ww. zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie historyczne”. 

Spłatę zobowiązania planowanego do zaciągnięcia ujęto w latach 2039-2039. W tabeli poniżej spłatę ww. 
zobowiązań przedstawiono w kolumnie „Zobowiązanie planowane”. 

Spłata zaciągniętych i planowanych zobowiązań Gminy Karczmiska 

Rok 
Zobowiązanie 

historyczne [zł] 
Zobowiązanie 
planowane [zł] 

Zobowiązania razem 
[zł] 

2025 750 000,00 0,00 750 000,00 

2026 820 000,00 0,00 820 000,00 

2027 830 000,00 0,00 830 000,00 

2028 830 000,00 0,00 830 000,00 

2029 890 000,00 0,00 890 000,00 

2030 945 000,00 0,00 945 000,00 

2031 945 000,00 0,00 945 000,00 

2032 970 000,00 0,00 970 000,00 

2033 1 050 000,00 0,00 1 050 000,00 

2034 1 100 000,00 0,00 1 100 000,00 

2035 1 150 000,00 0,00 1 150 000,00 

2036 1 200 000,00 0,00 1 200 000,00 

2037 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2038 1 300 000,00 0,00 1 300 000,00 

2039 700 000,00 500 000,00 1 200 000,00 

Źródło: Opracowanie własne. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Karczmiska na lata 2025-2039 spowodowały 
modyfikacje w kształtowaniu się relacji z art. 243 ustawy o finansach publicznych. Szczegóły 
zaprezentowano w tabeli poniżej. 

Kształtowanie się relacji z art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych 

Rok 

Obsługa 
zadłużenia 
(fakt. i plan. 

po 
wyłączeniach) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg planu po 
III kwartale) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o plan 

po III 
kwartale) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg 

wykonania) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o 

wykonanie) 

2025 5,95% 7,85% TAK 8,89% TAK 

2026 5,61% 11,42% TAK 11,86% TAK 

2027 5,10% 10,80% TAK 11,24% TAK 

2028 4,61% 9,89% TAK 10,33% TAK 

2029 4,36% 9,09% TAK 9,54% TAK 

2030 4,14% 8,36% TAK 8,80% TAK 

2031 3,83% 8,83% TAK 9,27% TAK 

2032 3,71% 9,53% TAK 9,53% TAK 

2033 3,75% 9,13% TAK 9,13% TAK 

2034 3,69% 8,99% TAK 8,99% TAK 

2035 3,63% 8,91% TAK 8,91% TAK 

2036 3,56% 8,95% TAK 8,95% TAK 

2037 3,62% 9,02% TAK 9,02% TAK 
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Rok 

Obsługa 
zadłużenia 
(fakt. i plan. 

po 
wyłączeniach) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg planu po 
III kwartale) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o plan 

po III 
kwartale) 

Maksymalna 
obsługa 

zadłużenia 
(wg 

wykonania) 

Zachowanie 
relacji z art. 

243 (w 
oparciu o 

wykonanie) 

2038 3,42% 9,11% TAK 9,11% TAK 

2039 2,98% 9,24% TAK 9,24% TAK 

Źródło: Opracowanie własne. 

Dane w tabeli powyżej wskazują, że w całym okresie prognozy Gmina Karczmiska spełnia relację, o której 
mowa w art. 243 ust. 1 ustawy o finansach publicznych. Spełnienie dotyczy zarówno relacji obliczonej na 
podstawie planu na dzień 30.09.2024 r. jak i w oparciu o dane z wykonania budżetu. 

Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Karczmiska obejmuje również zmiany w załączniku nr 2, 
które szczegółowo opisano poniżej. 

Dokonano zmian w zakresie następujących przedsięwzięć: 

1. W zakresie programów, projektów lub zadań związanych z programami realizowanymi z udziałem 
środków z UE: 

1) Zadanie 285 - Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa JST w ramach programu 
grantowego "Cyberbezpieczny Samorząd". – zmiana w przedsięwzięciu (część bieżąca) 
obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie łącznych nakładów ogółem oraz limitu wydatków na realizację 
zadania w roku budżetowym o kwotę 91,75 zł; 

b. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 64 013,75 zł; 
2) Zadanie 285 - Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa JST w ramach programu 

grantowego "Cyberbezpieczny Samorząd". – zmiana w przedsięwzięciu (część 
majątkowa) obejmuje m.in.: 

a. zmniejszenie limitu zobowiązań na realizację zadania o kwotę 292 863,00 zł; 
2. W zakresie programów, projektów lub zadań innych (finansowanych ze środków krajowych): 

1) Zadanie 231 - Modernizacja oczyszczalni ścieków w Karczmiskach Pierwszych – zmiana 
w przedsięwzięciu obejmuje m.in.: 

a. zwiększenie łącznych nakładów ogółem oraz limitu zobowiązań na realizację 
zadania o kwotę 38 647,31 zł; 

b. zwiększenie limitu wydatków na realizację zadania w roku 2026 o kwotę 
38 647,31 zł. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany horyzontu 
czasowego załącznika nr 2 WPF. 

Zmiany wprowadzone w wykazie wieloletnich przedsięwzięć wpłynęły na zmianę pozycji 10.1.1 i 10.1.2 
WPF, co przedstawiono w tabelach poniżej. 

Zmiany w wydatkach bieżących objętych limitem z art. 226 ust. 3 pkt 4 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2025 1 339 937,26 -91,75 1 339 845,51 

Źródło: opracowanie własne. 

Zmiany w wydatkach majątkowych objętych limitem z art. 226 ust. 3 pkt 4 

Rok Przed zmianą [zł] Zmiana [zł] Po zmianie [zł] 

2026 3 629 430,00 +38 647,31 3 668 077,31 

Źródło: opracowanie własne. 
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Wartości wykazane w pozostałych pozycjach WPF, stanowią informacje uzupełniające względem pozycji 
opisanych powyżej. Zostały przedstawione w WPF zgodnie z obowiązującym stanem faktycznym, na 
podstawie zawartych umów i porozumień. 

Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 

Podczas omawiania zmian salę obrad opuściła radna Pani Katarzyna Lewandowska. 

Michał Walencik podziękował za wystąpienie i zapytał, czy są jakieś pytania, co do uchwały. 

Pytań nie było. Poprosił o potwierdzenie quorum, bo sale obrad opuściła radna Pani Katarzyna 

Lewandowska. Na sali obrad obecnych było 11 radnych. Następnie zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej prognozy finansowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Dobrzyński, Marcin Jarosz, Artur Karaś, Krzysztof Karaś, Renata Kłak, Edyta Kubiś, 

Elżbieta Popiołek, Monika Rymarczyk, Michał Walencik, Agnieszka Wałachowska, Stanisław 

Włodek 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Bartoś, Katarzyna Lewandowska, Joanna Nowak, Justyna Wciseł 

Michał Walencik stwierdził, że Uchwała nr XII/68/2025 w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej została podjęta i zamknął ten punkt obrad. 

13. Sprawozdanie Wójta Gminy za okres międzysesyjny. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim było sprawozdanie Wójta Gminy za 

okres międzysesyjny. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicje Bełcik o przedstawienie tego 

sprawozdania. 

Alicja Bełcik powiedziała, że w zawiązku z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski 

Województwa Lubelskiego naborem wniosków o dofinansowanie na modernizację lub budowę 

dróg dojazdowych do gruntów rolnych realizowanych w 2025 roku, Gmina Karczmiska złożyła 2 

wnioski o dofinansowanie zadania pn.: 

a)  „Modernizacja (przebudowa) drogi dojazdowej do gruntów rolnych ul. 

Owocowa o długości 998,0 m w miejscowościach: Karczmiska Drugie, 

Karczmiska Pierwsze, 

b) Przebudowa drogi gminnej nr 108039L położonej na działce nr ew. 1611, obręb 

Karczmiska Drugie, dł. 0,998 km (ul. Rejtmanówka). 

Trwa wymiana opraw oświetlenia ulicznego. Przedsięwzięcie realizowane z Rządowego 

Funduszu Polski Ład. Przewidywany termin zakończenia umowy czerwiec 2025. 



PROJEKT 

ORG.0002.3.2025 

18 
 

Od stycznia 2025 roku odbyły się: 

1) 25 stycznia 2025 roku odbył się VIII Ogólnopolski Festiwal Kolęd i Pastorałek 

w Karczmiskach. Organizatorami imprezy byli: Gmina Karczmiska, Zespół Szkół (ZS) i 

Gminna Biblioteka i Dom Kultury w Karczmiskach (GBiDK). Festiwal Kolęd i 

Pastorałek jest organizowany w Karczmiskach od 20 lat. W tym roku festiwal w 

Karczmiskach patronatem objęli m.in.: 

 Marszałek Województwa Lubelskiego Pan Jarosław Stawiarski, 

 Lubelski Kurator Oświaty – Pan Tomasz Szabłowski, 

 Starosta Opolski – Pan Dariusz Piotrowski. 

Do Karczmisk przyjechało ponad 1200 uczestników. Były wśród nich chóry z województwa 

lubelskiego, mazowieckiego i łódzkiego. Podczas jednodniowego przeglądu obejrzeliśmy 

występ: 18 chórów, 7 zespołów wokalnych, 4 zespoły wokalno – instrumentalne, 1 zespół 

integracyjny i 2 zespoły folkowe.  

2) 26 stycznia 20205 r. odbył się 33 Finał  Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy 

Podczas tegorocznego finału udało nam się wspólnie zebrać 26.555,64 zł. Ta ogromna 

kwota to suma datków do puszek wolontariuszy i puszek stacjonarnych, pieniądze 

zebrane podczas koncertu finałowego oraz wpłaty do e-Skarbonek. Wszystkim, 

którzy wzięli udział w tym fantastycznym wydarzeniu składamy serdeczne 

podziękowania. 

1) Gmina Karczmiska zrealizowała umowę powierzenia grantu NR 6/LSCDN/KPO/ZCwP/2025 

w ramach Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności zawartej z 

Województwem Lubelskim, reprezentowanym przez Lubelskie Samorządowe Centrum 

Doskonalenia Nauczycieli w Lublinie w ramach przedsięwzięcia pn. „Zdrowo-cyfrowo w 

przedszkolu” polegającego na zakupie z montażem 1 szt. monitora interaktywnego, który 

został zainstalowany w Zespole Szkół w Karczmiskach Przedszkole w Karczmiskach. 

Całkowita wartość projektu wynosi 6 366,00 zł, 

2) 20 lutego 2025r w Gminnej Bibliotece i Domu Kultury w Karczmiskach świętowały pary, 

które przeżyły wspólnie 50 lat w małżeństwie. Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Pan 

Andrzej Duda odznaczył 9 małżeństw z Gminy Karczmiska Medalem Za Długoletnie 

Pożycie Małżeńskie. Wójt Gminy Karczmiska wspólnie z Kierownikiem USC w 

Karczmiskach dokonały uroczystego wręczenia medali, pamiątkowych dyplomów i kwiatów. 

Uroczystość Złotych Godów uświetnił występ zespołu Vocal. 

3) 21 lutego 2025 r. w Urzędzie Gminy Karczmiska odbyło się spotkanie –Wójta Gminy 

Karczmiska z Julią Jarosz, podczas którego złożyliśmy  Julii gratulacje za wybitne 

osiągnięcia w sporcie w kraju i na arenie międzynarodowej i wręczyła pamiątkowy dyplom 

oraz kimono. Julia Jarosz jest uczennicą klasy VII Szkoły Podstawowej im. Macieja Rataja 

w Karczmiskach, stypendystką Ministra Edukacji i utalentowaną zawodniczką karate, która 

na swoim koncie ma już liczne sukcesy. 

4) W lutym i marcu b.r. w Urzędzie Gminy odbyły się dwa spotkania Wójta Gminy z 

pracownikami Zespołu Szkół, którzy po wieloletniej pracy odeszli na zasłużoną emeryturę. 

Życzymy Państwu dużo zdrowia, szczęścia , spełnienia wszystkich marzeń i planów, które 

przez brak wolnego czasu do tej pory nie mogły być zrealizowane. 
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5) 2 marca w Hali Sportowej w Karczmiskach odbyły się I Powiatowe Halowe Młodzieżowe 

Zawody Sportowo-Pożarnicze. W zawodach udział wzięło 10 drużyn z terenu powiatu 

opolskiego w tym 6 drużyn chłopców oraz 4 drużyny dziewcząt. Puchary i dyplomy wraz z 

gratulacjami dla zwycięskich drużyn w powiecie wręczyli Starosta Opolski Dariusz 

Piotrowski, Prezes Zarządu Oddziału Powiatowego ZOSP RP oraz Marcin Jargieło, Zastępca 

Komendanta Powiatowego PSP w Opolu Lubelskim. Gminę Karczmiska reprezentowała 

Młodzieżowa Drużyna Pożarnicza działająca przy OSP Karczmiska, a najlepszym 

zawodnikiem okazał się Wojciech Olszowy. 
1) 8 marca 2025 r. na Hali Sportowej 2025 r. w Karczmiskach odbyły się eliminacje regionalne 

Turnieju First Lego League. Drużyna z Karczmisk  Space Beavers - Team 1374 wygrała 

eliminacje Regionalne (Polski środkowo-wschodniej) kwalifikując się do wielkiego finału. 5 

kwietnia 2025 r. na Uniwersytecie im. Adama Mickiewicza w Poznaniu najlepsze drużyny z 

całej Polski zmierzą się w ostatecznej rozgrywce. Gratulujemy kolejnego sukcesu naszym 

uczniom i opiekunom.  

2) 11 marca świętowaliśmy Dzień Sołtysa. Uroczystość odbyła się w Gminnej Bibliotece i 

Domu Kultury w Karczmiskach i uczestniczyli w niej Sołtysi z terenu Gminy, Wójt Gminy 

Karczmiska , Skarbnik Gminy Karczmiska Pani Katarzyna Socha oraz Sekretarz Gminy 

Karczmiska Pan Waldemar Gogół. Podczas wydarzenia Sołtysi zostali obdarowani  drobnymi 

upominkami i listami gratulacyjnymi. Natomiast trzech Sołtysów z najdłuższym, ponad 

dwudziestoletnim stażem otrzymało specjalne podziękowania za wieloletnią pracę na rzecz 

społeczności lokalnej oraz królewskie atrybuty. Spotkanie umilił występ wokalistów i zespołu 

wokalnego działającego przy GBiDK. 

3) 14 marca 2025 r. na hali sportowej odbył się „Powiatowy turniej piłki ręcznej chłopców 

rocznika 2012 i młodsi." W wyniku rywalizacji chłopcy wygrali wszystkie mecze zajmując 

tym samym pierwsze miejsce i uzyskując awans na zawody na szczeblu rejonowym w 

Puławach. Gratulacje i powodzenia w turnieju rejonowym. 

4) 19 marca w Zespole Szkół w Karczmiskach odbyły się eliminacje gminne Ogólnopolskiego 

Turnieju Wiedzy Pożarniczej „Młodzież Zapobiega Pożarom”. Wzięło w nim udział 18 

uczestników ze szkół z terenu Gminy Karczmiska, którzy wcześniej zostali wyłonieni w 

eliminacjach szkolnych konkursu. Konkurs składał się z dwóch części: pisemnej i ustnej. 

Uczniowie, którzy zajęli I  i II miejsca wezmą udział w konkursie na szczeblu powiatowym 

który odbędzie się już 31 marca. 

Od 31 marca 2025 r. zostanie wznowiony nabór wniosków w Programie Priorytetowym 

„Czyste Powietrze”.  

Nowa odsłona programu skierowana jest do osób fizycznych, które są właścicielami lub 

współwłaścicielami domu jednorodzinnego lub wydzielonego w nim lokalu mieszkalnego 

z wyodrębnioną księgą wieczystą. Minimalny okres tej własności musi wynosić 3 lata przed 

złożeniem wniosku o dofinansowanie. Wymóg ten nie dotyczy sytuacji spadkowych. 

Na jeden budynek lub lokal mieszkalny można dostać jedno dofinansowanie, a beneficjentem 

można być tylko raz. 

Dotacja jest wypłacana przez Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w całości lub w maksymalnie trzech częściach. Do dofinansowania kwalifikują się 

inwestycje tylko w tych budynkach, które uzyskały pozwolenie na budowę do 31.12.2020 r.  

Podwyższone zostały progi dochodowe: 
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Poziom najwyższy – do 100% kosztów kwalifikowanych – obowiązuje przy średnim 

miesięcznym dochodzie do 1 300 zł na osobę w gospodarstwach wieloosobowych lub do 1 800 zł 

w gospodarstwie domowym jednoosobowym 

Poziom podwyższony – do 70% kosztów kwalifikowanych – obowiązuje przy miesięcznym 

dochodzie do 2 250 zł na osobę lub 3 150 zł w gospodarstwach jednoosobowych. 

Poziom podstawowy – dotacja do 40% kosztów kwalifikowanych – jest dla tych, których roczny 

dochód nie przekracza 135 000 zł. 

Gmina Karczmiska kontynuuje współpracę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Lublinie w zakresie prowadzenia, gminnego Punktu Konsultacyjno-

Informacyjny Programu Priorytetowego „Czyste Powietrze” w celu ułatwienia mieszkańcom 

aplikowania o dofinansowanie oraz umożliwienie uzyskania wszelkich niezbędnych informacji 

dotyczących zasad Programu. Punkt działa w budynku Urzędu Gminy Karczmiska, pokój nr  

12 na parterze. 

Informuję, że ze względów organizacyjnych uległ zmianie termin spotkania informacyjnego na 

temat możliwości pozyskania środków europejskich w ramach perspektywy finansowej 2021-

2027 które było zaplanowane na 03.04.2025 r. 

Spotkanie odbędzie się 20.05.2025 r.( tj. wtorek) i to spotkanie poprowadzą pracownicy 

Głównego Punktu Informacyjnego Funduszy Europejskich z Lublina. 

Udział w spotkaniu jest bezpłatny, zainteresowane podmioty ( przedsiębiorcy, Stowarzyszenie, 

KGW, jednostki organizacyjne prosimy o kontakt  w celu dostosowania  tematyki spotkania. 

Informację o zainteresowaniu udziałem w wydarzeniu należy zgłosić pod numerem telefonu 

81 828 70 26 wew. 132 do 7 maja br. 

W dniu 10 kwietnia 2025 r w siedzibie Urzędu Gminy Karczmiska odbędzie się dyżur 

konsultanta Mobilnego punktu Informacyjnego funduszy Europejskich . Serdecznie zapraszamy. 

Ważne informacje: 

1. W Urzędzie Gminy w Karczmiskach można wykonać zdjęcie do dokumentów. Profesjonalna 

fotokabina umożliwia zrobienie zdjęć do dowodu osobistego, paszportu, prawa jazdy, 

legitymacji szkolnej, dyplomu. Wykonanie zdjęć zajmuje zaledwie 3 minuty. Wydrukowanie 

4 zdjęć kosztuje 30 złotych, a wersja cyfrowa fotografii jest gratis. Płatność kartą, gotówką 

(banknoty 10 zł i 20 zł). Fotokabina znajduje na parterze obok USC i dostępna jest w 

godzinach pracy urzędu. Zachęcamy do korzystania. 

2. Pragnę Państwa poinformować, że w miesiącu kwietniu przeprowadzona zostanie zbiórka 

popiołu zgodnie z następującym harmonogramem; 

14 kwietnia- Karczmiska Pierwsze, Karczmiska Drugie, Chodlik 

15 kwietnia- Wolica, Wolica Kolonia, Głusko Małe, Głusko Duże, Głusko Duże Kolonia, Górki, 

Bielsko, Wymysłów, Noworąblów 

16 kwietnia - Jaworce, Zagajdzie, Mieczysławka, Czerwone Łąki, Uściąż, Uściąż - Kolonia, 

Lipki, Słotwiny, Zaborze, Zaborze -Kolonia. 

Szanowni Państwo, 



PROJEKT 

ORG.0002.3.2025 

21 
 

W związku z licznymi informacjami uzyskanymi od mieszkańców gminy dotyczącymi wizyt 

przedstawicieli handlowych oraz akwizytorów oferujących wykonanie różnych usług (np. 

audytów energetycznych budynków) i powołujących się na przy tym na współprace z Urzędem 

Gminy informujemy, że Urząd Gminy Karczmiska nie współpracuje z żadną firmą prowadzącą 

tego typu działalność. 

Pragniemy Państwa przestrzec i zaapelować o ostrożność w podejmowaniu współpracy z firmami 

działającymi w ten sposób. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były odpowiedzi na interpelacje i 

zapytania radnych. Poprosił Wójta Gminy Panią Alicję Bełcik o udzielenie odpowiedzi. 

Alicja Bełcik powiedziała, że jeśli chodzi o tą interpelacje dotyczącą muru okalającego park to 

bardzo prosi o złożenie jej na piśmie. Na chwilę obecną, może tylko tyle powiedzieć, że część 

tego muru należy do Starostwa Powiatowego w Opolu Lubelskim, a część do Gminy 

Karczmiska. Sześć lat temu był robiony kosztorys dotyczący remontu i był to koszt około 

350 000,00 zł. Niestety nie wiadomo jaki koszt będzie na dzień dzisiejszy. 

Co to odpadów i zbiórki popiołu, to tak jak było mówione, wróciliśmy do tematu i została 

zorganizowana zbiórka i zaplanowano ja na kwiecień. Co do gabarytów, to jeszcze nie wiadomo, 

czy uda się ja zorganizować, wszystko zależy od środków jakie zostaną zaoszczędzone na 

zmianie odbierającego odpady. 

Tekstylia to jest duży problem, bo od stycznia nie ma zbiórki tych odpadów. Oczywiście 

mieszkańcy mogą je przywozić na PSZOK, są kontenery PCK i jest jeszcze możliwość wysyłki 

INPOST-em za darmo dla osób potrzebujących. 

Waldemar Gogół powiedział, że w dniu 27 marca 2025 r. o godz. 10
00 

 w Urzędzie Gminy 

Karczmiska przeprowadzono przetarg ustny nieograniczony na sprzedaż nieruchomości 

zabudowanej - działki nr 482 o pow. 0,6352 ha, położonej w obrębie 11 Uściąż. Do dnia 20 

marca 2025 r. do godz. 15
00

 wpłynęło 1 wadium, w związku z tym w przetargu udział wziął 1 

oferent, który złożył oświadczenie o zapoznaniu się z warunkami przetargu, regulaminem i 

przyjął warunki bez zastrzeżeń oraz przedstawił potwierdzenie wadium. Przewodniczący Komisji 

otworzył przetarg, poinformował o warunkach przetargu oraz minimalnym postąpieniu, które 

wynosi 1% ceny wywoławczej. Cena wywoławcza nieruchomości wynosiła 1 100 000,00 zł. 

Oferent zaproponował cenę 1 111 000,00 zł i przewodniczący trzykrotnie wywołał cenę i ogłosił 

wygraną tegoż oferenta. 

Michał Walencik powiedział, że zbiórka tego popiołu to jak najbardziej potrzebna jest, ale 

mieszkańcy nie chcą czekać na akcję tylko regularnie odstawiać popiół, tak jak to było w 

zeszłym roku. A oprócz tego to kto pokryje koszty tej jednorazowej akcji? 

Alicja Bełcik powiedziała, że koszty oczywiście pokryje gmina i postara się, żeby powrócić do 

systematycznego odbioru popiołu. 
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Krzysztof Karaś zapytał, czy w takiej sytuacji nie potrzeba podjąć uchwały o zmianie 

regulaminu odbioru odpadów. 

Michał Bania powiedział, że na chwilę obecną ta zbiórka nie ma charakteru cykliczności, więc 

nie trzeba tej sytuacji regulować uchwałą, ale jeżeli ta zbiórka miała by wrócić jako cykliczna, to 

oczywiści konieczne jest podjęcie uchwały zmieniającej regulamin odbioru odpadów. 

Krzysztof Karaś powiedział, że według niego należy podjąć uchwałę i wrócić do cykliczności 

odbioru z posesji popiołu i gabarytów oraz przygotować harmonogram takich zbiórek. 

Katarzyna Socha powiedziała, że na dzień dzisiejszy wstępnie było robione rozeznanie i 

okazuje się, że nie ma w budżecie środków na odbiór popiołu i gabarytów. Może za jakiś czas 

trzeba powrócić do tematu i dokonać analizy i może uda się coś w tym kierunku zrobić. 

Michał Walencik zapytał, czy chce ktoś jeszcze o coś zapytać. Pytań nie było, w związku z tym 

zamknął ten punkt obrad. 

15. Wolne wnioski i komunikaty. 

Michał Walencik przeszedł do kolejnego punktu jakim były wolne wnioski i komunikaty. 

Zapytał, czy ma ktoś może jakieś wnioski, bądź komunikaty. 

Krzysztof Karaś powiedział, że została podpisana umowa z Bankiem Żywności na bieżący rok 

na paczki żywnościowe dla osób najbardziej potrzebujących i można się zgłaszać do Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Karczmiskach po skierowania na paczki żywnościowe. W tym roku jest 

więcej paczek, bo w tamtym roku było ich 230, a w tym roku jest 400 i jest to duży wzrost. 

Michał Kozieł zapytał, czy znany jest termin ustawienia znaków drogowych przy skrzyżowaniu 

ulicy Niwy i ulicy Ogrodowej, oraz czy zakład energetyczny ustosunkował się do przycinki 

drzew właśnie tam na posesji Państwa D. 

Waldemar Gogół powiedział, że Zakład Energetyczny w tej sprawie jeszcze się nie 

wypowiedział. Natomiast jeśli chodzi o te znaki drogowe, to na to zadanie musi zostać 

przeprowadzone postępowanie, bo musimy te znaki nabyć, sprowadzić, więc wtedy jeśli zostaną 

przeprowadzone odpowiednie procedury to może to zostać załatwione pod koniec kwietnia, bo 

nie dotyczy to tylko tego jednego miejsca, tylko całej gminy. 

Jerzy Mańka powiedział, że chodzi o te nieszczęsne lampy, które zostały zabrane na Wolicy i 

miały być założone i do tej pory nie zostały założone. Drugie pytanie odnośnie budowy drogi. 

Prace są zaawansowane już bardzo mocno i jest taki odcinek drogi około 300 metrów, na którym 

nic nie będzie robione, czyli nie będzie kładziona nawierzchnia asfaltowa i mieszkańcy pytają, 

czy tam zostaną wykonane rowy odwadniające i przepusty. 

Alicja Bełcik powiedziała, że odnośnie modernizacji drogi to wykonawcą jest Powiat Opolski i 

oni znają szczegóły tego przedsięwzięcia, my możemy dopytać jednakże na ten moment nie 

znamy odpowiedzi na to pytanie. Co do tych lamp, to rozmawialiśmy już, że wymiana polegała 

na wymianie jeden za jeden. Prace dodatkowe, które się mają odbyć na terenie naszej gminy będą 

się odbywały do końca czerwca 2025 roku. Powiedziała też, że ta akcja sprzątania świata 
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odbędzie się zupełnie za darmo i to co zostanie wyzbierana na terenie naszej gminy zostanie 

zabrane zupełnie za darmo. Gmina za to nie będzie musiała płacić. Powiedział, że to jest wielki 

ukłon Pana Prezesa ZZOK w Bełżycach Sp. z o.o. w naszą stronę. Po ich stronie również 

należało zabezpieczyć potrzebne rzeczy do sprzątania, czyli rękawiczki, kamizelki, worki. Do tej 

akcji chce się włączyć również Zakład Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. w Karczmiskach. 

Mariusz Bigos powiedział, że oczywiście ZGK Sp. z o.o. w Karczmiskach również chce się 

włączyć do tej akcji sprzątania świata i oczywiście zakład zbierze te odpady zebrane przez 

mieszkańców i bezpłatnie odwiezie te odpady do ZZOK w Bełżycach Sp. z o.o.. Oprócz tego 

przekazał krótki komunikat dla mieszkańców miejscowości Wolica, Wolica Kolonia, Głusko 

Duże Kolonia, Głusko Duże, Głusko Małe, Chodlik, Bielsko związany z jakością wody. Dzisiaj 

została przekazana informacja od Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Opolu 

Lubelskim, że woda z wodociągu Wolica jest warunkowo przydatna do spożycia i jest 

poddawana dezynfekcji. Woda do spożycia tj. do picia, przygotowywania posiłków, mycia 

warzyw i owoców, mycia naczyń i powierzchni mających kontakt z żywnością, a także kąpieli 

małych dzieci i noworodków może być wykorzystywana wyłącznie po przegotowaniu. 

Zadawalające jest to, że na sieci te badania wyszły dobrze jedynie przekroczone są na hydroforni. 

Oczywiście będą robione kolejne badania i mieszkańcy będą informowani o sytuacji. 

Michała Walencik zapytał, czy są jeszcze jakieś komunikaty. Takich nie było w związku z tym 

powiedziała, że: 

 Zostały radnym rozdane druki oświadczeń majątkowych za 2024 rok, które należy złożyć 

do biura Rady Gminy do Pani Eli do końca miesiąca kwietnia 2025 roku według stanu na 

dzień 31 grudnia 2024 r. 

 Na ręce Przewodniczącego wpłynęło pismo od Marszałka Województwa Lubelskiego z 

informacją, że w BIP Urzędu Marszałkowskiego Województwa Lubelskiego w Lublinie 

w zakładce Urząd Marszałkowski/Polityka regionalna/Audyt krajobrazowy został 

udostępniony projekt tego audytu i Rada Gminy Karczmiska jest zobligowana do 

opiniowania tego projektu Audytu (pismo stanowi Załącznik Nr 2 do niniejszego 

Protokołu) 

 Zwrócił się do radnych Niezależny Samorządny Związek Zawodowy Listonoszy Poczty 

Polskiej o podjęcie działań na forum lokalnym i ogólnopolskim, by nagłośnić 

konsekwencje likwidacji placówek i ograniczenia usług pocztowych oraz ochronę Poczty 

Polskiej jako instytucji zaufania publicznego (pismo stanowi Załącznik Nr 3 do 

niniejszego Protokołu) 

 Wpłynęło też pismo od pracowników Ośrodka Pomocy Społecznej w Karczmiskach z 

prośbą o podwyżkę wynagrodzeń zasadniczych oraz z informacją, że pracownicy ci nie 

zgadzają się z obecną sytuacją i czują się dyskryminowani i pominięci (pismo stanowi 

Załącznik Nr 4 do niniejszego Protokołu) 

 Przewodniczący Rady Gminy Zakrzówek przesłał podjęte przez radnych tejże gminy 

stanowisko w sprawie konieczności ochrony rodzinnych gospodarstw rolnych, które ma 

na celu aktywizację działań w kierunku wsparcia gospodarstw indywidualnych w obecnej 

trudnej sytuacji, nie dającej perspektyw opłacalnego funkcjonowania w przyszłości, z 

prośbą o podjęcie tożsamego stanowiska przez Radę Gminy Karczmiska (pismo stanowi 

Załącznik Nr 5 do niniejszego Protokołu) 
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Następnie zamknął ten punkt obrad. 

15. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Karczmiska Pan Michał Walencik stwierdził wyczerpanie 

porządku obrad, po czym zamknął XII sesję Rady Gminy Karczmiska dziewiątej kadencji. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy 
 
 Michał Walencik 
 

Przygotowała: Elżbieta Żółkiewska 


